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Protokół Nr XIX/2016 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie 
odbytej w dniu 14 stycznia 2016 r. 

 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 9.00 do godz. 9.40. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 
Przytuła – Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska - Skarbnik Gminy, pan 
Bogusław Mrozowski – asystent Wójta – jak listy obecności stanowiące 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały: Nr XIX/121/16, Nr XIX/122/16 i Nr XIX/123/16. 

Uchwały podjęto w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie 
gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Halina Aly Amer, Jan Rębacz. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XIX 
sesji Rady Gminy. Powitał Radę Gminy, władze gminy na czele z panem 
Wójtem. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 
Rada jest władna podejmować uchwały, bo jest quorum. Sesja została zwołana 
na wniosek Wójta. Odczytał proponowany porządek obrad. Po jego odczytaniu 
zapytał czy ktoś wnosi do niego uwagi. 

Uwag i innych propozycji nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad 
został przyjęty. 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów 
na lata 2016 – 2030. 
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5. Udzielenie pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 

6. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. wyjaśniła pani Skarbnik Sobolewska.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmiany w budżecie polegają na wprowadzeniu do 
załącznika „Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do 
poniesienia w 2016 roku” pod poz. 18 zadania ”Przebudowa drogi powiatowej 
0796T Goźlicer - Przybysławice w miejscowościach Ossolin, Dziewków od km 
3+547 km do 5+347 km” z łącznymi nakładami finansowymi w kwocie 265 000 
zł i limitem wydatków na 2018 r. Jednostka organizacyjna realizująca to gmina 
Klimontów i Starostwo Powiatowe w Sandomierzu. W załączniku „Przychody i 
rozchody budżetu w 2016 r.” zmiana kosmetyczna – w poz. 1 brakowało 
paragrafu. Te zmiany mają odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Klimontów na lata 2016 – 2030.  

Opinia Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy:  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
pozytywnie opiniuje projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy, w 
sprawie zmian w WPFie i w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 
Powiatu Sandomierskiego. 

Pan Wójt Goździewski wyjaśnił, że zbliża się termin składania wniosków do 
PROWu. Uzgodnili wspólnie ze Starostą, że wspólnie zrobią tę drogę 
powiatową. Nie jest powiedziane, że będzie to ostatni nabór wniosków na drogi 
z PROWu.  Realizacja zadania planowana jest w 2018 r.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania i uwagi. Uwag i 
zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XIX/121/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XIX/122/16 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej Gminy Klimontów na lata 2016 - 2030 została podjęta i jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XIX/123/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 
Powiatu Sandomierskiego została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał pismo pani dr xxxxxxxxx, adiunkta na 
Wydziale Politologii Uniwersytetu Marii Curie – Skłodowskiej w Lublinie 
adresowanym do wójtów, radnych z prośbą o wypełnienie dołączonego do pisma 
kwestionariusza ankiety. 

Każdy z radnych otrzymał kwestionariusz ankiety do wypełnienia.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że na ostatniej sesji czytając uchwałę 
taką dłuższą obserwował obecnych na sesji i nie widział wielkiego 
zainteresowania tym co czytał. Zaproponował, aby nie czytać uchwał na sesjach. 
Radni i tak otrzymują wszystkie materiały w odpowiednim terminie przed sesją, 
zapoznają się z nimi na komisjach. Zawsze daną uchwałę można zinterpretować 
wcześniej na sesji bez czytania, jeśli sołtysi będą chcieli wiedzieć. Nie czytają 
uchwał ani na sesjach powiatu staszowskiego, ani w powiecie sandomierskim, 
niektóre gminy w powiecie sandomierskim też nie czytają. W ten sposób ileś 
byśmy usprawnili te sesje. Jeśli jest dużo treści a mało liczb, mało konkretów to 
po co to czytać. Otworzył dyskusję na ten temat. 

W dyskusji  wzięli udział: 

Pan radny Borycki powiedział, że popiera propozycję Przewodniczącego Rady. 

Pan radny Ciach powiedział, że również popiera ten pomysł, bo to masło w 
maśle.  

Pan radny Cukrowski zaproponował przegłosować wniosek pana 
Przewodniczącego Rady.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o treści kto za tym, 
żeby nie czytać uchwał na sesjach.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
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dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamkniecie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

  


